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RG - 0002.P.XXXIII.2013         
     

P R O T O K Ó Ł   NR   XXXIII/ 2013 
 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 29 sierpnia 2013 r. 
 

Punkt 1.  
Otwarcie Sesji.   
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4. 
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5. 
Ślubowanie Radnej. 
Punkt 6. 
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami.  
Punkt 7.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami.  
Punkt 8. 
Przyjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 9. 
Przyjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 10. 
Przyjęcie uchwały w sprawie Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Powiatu Średzkiego na przebudowę drogi powiatowej nr 3739P wraz ze ścieżką rowerową na 
odcinku Nowe Miasto - droga krajowa nr 11 - droga woj. nr 436 w m. Komorze. 
Punkt 11. 
Przyjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Wójta Gminy Nowe Miasto nad Wartą                           
od Burmistrza Książ Wlkp. zadania zarządzania publiczną drogą gminną Radoszkowo Drugie 
- Granica Gminy nr 603011P w zakresie pełnienia funkcji inwestora. 
Punkt 12. 
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą. 
Punkt 13. 
Przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia przedszkoli 
publicznych prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 14. 
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r. 
Punkt 15. 
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie na lata 2013-2016. 
Punkt 16. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 17. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 18. 
Zamknięcie sesji. 
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Ad 1) Otwarcie Sesji.   

Przewodniczący pan Janusz Janicki otworzył XXXIII Sesję Rady Gminy i powitał 
Radnych Gminy Nowe Miasto nad Wartą, Sołtysów pana Wójta oraz zaproszonych gości. 

 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na ustawowy stan 15 Radnych obecnych                     
jest 13 Radnych, w związku z powyższym,  podjęte uchwały będą prawomocne. 

 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

W punkcie tym Przewodniczący informował, że w związku z tym, że nie ma potrzeby 
podejmowania uchwały w sprawie odpłatności za przedszkola, gdyż zgodnie z ustawą każda 
dodatkowa godzina pobytu dziecka w przedszkolu będzie wynosiła 1,00 zł, Przewodniczący 
wnioskował o wycofanie z porządku obrad tejże uchwały. Za wycofaniem uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości opłat za świadczenia przedszkoli publicznych prowadzonych przez 
Gminę Nowe Miasto nad Wartą opowiedziało się 13 Radnych. W związku z powyższym 
porządek obrad zamyka się w 17-stu punktach.  
 
Ad 4) Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z Sesji tradycyjnie  zamieszczony jest na 
stronie internetowej Urzędu, oraz poprosił o ewentualne uwagi do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że w związku z brakiem uwag można przegłosować przyjęcie 
protokołu. Protokół z  XXXII Sesji został przyjęty jednogłośnie 13 głosami. 
 
Ad 5) Ślubowanie Radnej. 

W punkcie tym pan Janusz Janicki informował, że w związku z rezygnacją Radnego 
Zenona Roszyka zostały zwołane przez Komisarza Wyborczego na dzień 7 lipca wybory 
uzupełniające do Rady. W owych wyborach na członka Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą 
kandydowała tylko jedna osoba pani Wiesława Miśkiewicz. Zgodnie z ustawą prawomocnie 
Radna zostanie członkiem Rady po złożeniu ślubowania. I tak Przewodniczący odczytał rotę 
ślubowania: „Wierna Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki Radnej 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na uwadze dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 

Po czym pani Wiesława Miśkiewicz wypowiedziała słowo „ślubuję”.    Pan Janusz Janicki 
powitał  panią Miśkiewicz w gronie Radnych, a następnie Przewodnicząca Gminnej Komisji 
Wyborczej pani Magdalena Panek wręczyła Radnej zaświadczenie o wyborze.  
Na zakończenie pan Przewodniczący poinformował, że obecnie na sali posiedzenia zasiada   
14 Radnych.   
 
Ad 6) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 

W punkcie tym Przewodniczący informował, że nie chce wymieniać wszystkich 
uroczystości i festynów w których brał udział, gdyż było ich  sporo, praktycznie  co weekend, 
coś się w jakiejś miejscowości dzieje. Są to imprezy o większym wymiarze, z pewną tradycją, 
ale są i mniejsze uroczystości które cieszą się zainteresowaniem i integrują społeczność 
lokalną. Za wszystkie zaproszenia Przewodniczący dziękował. Pan Janicki dodał, że 
tradycyjnie odbywają się dyżury w każdy poniedziałek, poruszane są na nich różne sprawy 
społeczności, dotyczą one zwykle remontów które albo się już rozpoczęły,                                    
albo w najbliższym czasie ruszą. Na tym Przewodniczący wypowiedź zakończył i poprosił               
o zabranie głosu Wójta Gminy.    
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Ad 7) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami.  
Pan Aleksander Podemski, Wójt Gminy, informował, że ostatni okres to dwa miesiące 

przerwy jeżeli chodzi o  spotkania komisji i obrady sesji. W tym czasie były realizowane 
bieżące zadania, które Rada wyznaczyła do realizacji. Rozliczono małe projekty plac zabaw 
Boguszyn, remont świetlicy w Michałowie, odbyły się kontrole i wszystko zostało 
pozytywnie zaakceptowane. Realizowane są kolejne projekty czyli boisko w Klęce, roboty               
w tym zakresie potrwają jeszcze we wrześniu. Realizowane są też projekty w zakresie 
budowy placu zabaw oraz zagospodarowanie terenu przed świetlicą wiejską w Kruczynie. 
Ponadto Wójt informował, że jeżeli chodzi o projekt „Leśna Struga” w Wolicy Koziej, to 
wykonawca wybrany w przetargu zrezygnował z realizacji zadania, dlatego ogłoszono drugi 
przetarg, w jego wyniku brakuje ok. 20 tys. zł, dlatego na dzisiejszej sesji będzie propozycja 
podniesienia tej kwoty. Rozstrzygnięto również przetargi na budowę dróg w Boguszynie, 
Kruczynku, Świętomierz- Kruczynek, oraz rozstrzygnięto przetarg na realizację remontu 
drogi na ulicy Strzeleckiej w Nowym Mieście. Za chwilę zostanie ogłoszony przetarg na 
budowę dróg w Chociczy tj. ulica Kochanowskiego i Mickiewicza. Ma być też realizowana  
w tym roku budowa chodnika w Wolicy Pustej w tej chwili trwa kwestia finalizowania 
umowy. W wyniku oceny wniosku do podstawowych usług został wysoko zakwalifikowany 
projekt kanalizacji w Boguszynie. Poza tym w tym roku miała ruszyć rekultywacja 
składowiska w Elżbietowie sprawa ta przesunęła się w czasie z tego względu, że Gmina stara 
się o pozyskanie środków w ramach Funduszu Spójności z Funduszu Ochrony Środowiska.           
Jest taka informacja, że projekt ten może zostać sfinalizowany w 100 %.  Ponadto Wójt 
poinformował, że Radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu za I-sze półrocze. 
Wykonanie po stronie dochodów tj. 52 %, po stronie wydatków tj. 45 %, wynika to z tego, że 
projekty inwestycyjne nie wszystkie są wykonane, ale będą realizowane w drugim półroczu. 
Następnie Wójt wspomniał iż w punktach sesji są uchwały na realizację budowy dróg w tym 
schetynówki od Świętomierza do Książa Wlkp.            
 
Ad 8) Przyjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowe Miasto 
nad Wartą. 

Przed odczytaniem projektu uchwały Przewodniczący przywitał również nowo 
wybranego Sołtysa wsi Szypłów pana Jarosława Stawickiego, życząc Sołtysowi owocnej 
pracy w Sołectwie, wytrwałości i samych sukcesów.  

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, informując,                         
że w czerwcu grupa mieszkańców złożyła propozycję nazwy do ulicy przy której posiadają 
swoje nieruchomości jako „Osiedle Leśne”. Wywołało to sporo zamieszania. Zgodnie                      
z przeprowadzoną rozmową z właścicielami gruntów przy której znajduje się ulica, padła 
propozycja ze strony mieszkańców na nazwę „ul. Lniana”. Następnie Przewodniczący głos 
oddał pani Agnieszce Król Sołtysowi Sołectwa Nowe Miasto nad Wartą, która informowała, 
że jest za tym aby przychylić się do woli mieszkańców, jeżeli mieszkańcy wybrali ulicę 
Lnianą pani Sołtys prosiła o uszanowanie propozycji mieszkańców.   
W związku z brakiem dalszych pytań, propozycji Przewodniczący poinformował, że wpisuje 
się nazwę tej ulicy jako „ulica Lniana”, kolejno przeszedł do głosowania za podjęciem 
uchwały.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów 
„wstrzymujących”.  
► Uchwała Nr XXXIII/202/2013 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 29 sierpnia 
2013 r., wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 9) Przyjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Nowe Miasto 
nad Wartą. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, informując że chodzi o odnogę ulicy 
Żerkowskiej w Nowym Mieście n. Wartą i w ślad za historią Rada Sołecka oraz pani Sołtys 
wnioskują o nadanie nazwy tej ulicy Papiernia, gdyż w przeszłości znajdowała się tam 
Papiernia.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów 
„wstrzymujących”.  
► Uchwała Nr XXXIII/203/2013 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 29 sierpnia 
2013 r., wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad 10) Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Średzkiego na przebudowę drogi powiatowej nr 3739P wraz ze ścieżką rowerową na 
odcinku Nowe Miasto - droga krajowa nr 11 - droga woj. nr 436 w m. Komorze. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów 
„wstrzymujących”.  
► Uchwała Nr XXXIII/204/2013 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 29 sierpnia 
2013 r., wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad 11) Przyjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Wójta Gminy Nowe Miasto nad 
Wart ą od Burmistrza Książ Wlkp. zadania zarządzania publiczną drogą gminną 
Radoszkowo Drugie - Granica Gminy nr 603011P w zakresie pełnienia funkcji 
inwestora. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów 
„wstrzymujących”.  
► Uchwała Nr XXXIII/205/2013 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 29 sierpnia 
2013 r., wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad 12) Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, w związku z brakiem pytań, 
przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów 
„wstrzymujących”.  
► Uchwała Nr XXXIII/206/2013 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 29 sierpnia 
2013 r., wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad 13) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r. 

Przewodniczący głos w tym punkcie oddał pani Elżbiecie Mnich- Skarbnikowi 
Gminy. Pani Elżbieta Mnich informowała, że od ostatniej komisji nie dokonano żadnych 
dodatkowych zmian, w skrócie pani Skarbnik przedstawiła dokonane zmiany po stronie 
dochodów gdzie dokonano zwiększenia o 248 134,00 zł. W związku z powyższym przed 
planowaną zmianą dochody zamykały się w kwocie 26 803 033,36 zł po zmianie zamykają 
się w kwocie 27 051 167,36 zł. Wydatki budżetu Gminy zostają zwiększone o kwotę 
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430 125,81 zł,  dokonano również przesunięć w planie wydatków. Dokonano także zmian                   
w przedsięwzięciach Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2013-2016.  
Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję.  

• Radny Marek Mroziński, pytał panią Skarbnik, czy zadanie przebudowy drogi Nowe 
Miasto - Komorze może zostać zaplanowane w 2014 roku, gdyż w §1 uchwały jest 
zapis, że postanawia się udzielić w 2014 roku pomocy… Dlatego zdaniem Radnego 
może to wejść w 2014 roku a nie już teraz.  

Pani Skarbnik informowała Radnego, że właśnie dlatego w Wieloletniej 
Prognozie zadanie to jest zaplanowane na 2014 rok.  Ale musi to być wciągnięte na 
dzisiejszej sesji z tego względu, że te uchwały finansowe które Rada podejmuje 
skutkują finansowo. Dlatego jak Rada podejmuje taka uchwałę, to od Razu musi dać 
skarbnikowi przyzwolenie na to, że te pieniądze Rada planuje na rok przyszły. Bo 
jeżeli nie podejmie się uchwały że planuje się w WPF-ie pieniądze na rok przyszły to 
Regionalna Izba Obrachunkowa od razu uchyli uchwałę. Ponieważ podejmując 
jakiekolwiek plany finansowe Rada musi zapewnić pieniądze. Powiat Średzki aby 
móc dalej działać w kwestii przebudowy tejże drogi musi pokazać uchwałę że gmina 
dołącza się w środkach finansowych do zadania.  

• Radny Wincenty Pawelczyk, informował, że zmiany w budżecie były bardzo 
dokładnie omawiane na posiedzeniu wspólnym komisji, a przy tak bezpiecznym 
budżecie nie ma co dalej ciągnąć dyskusji. Radny rekomendował aby Radni                           
te poprawki przyjęła, nie rozszerzając dyskusji. 

• Radny Juliusz Twardowski, pytał jaka jest planowana kwota wydatkowania na 
budowę drogi pomiędzy Nowym Miastem a Gminą Książ Wlkp., ile jest planowane 
po naszej stronie a ile po stronie sąsiedniej gminy. 
Wójt informował Radnego, że droga ta liczy ok. 4 kilometrów. W gminie Książ, jest 
jej ok 800 m, a po naszej stronie jest 2,5 km jest to modernizacja drogi asfaltowej, 
wraz z poszerzeniem nawierzchni, jest tam też ok 900 m drogi polnej.                              
Kwota kosztorysowa zamyka się w kwocie 5 milionów złotych. Należy liczyć się                      
z tym, że po przetargu kwota ta może zejść do 4-3,5 miliona złotych. Ale znaczna 
część tej kwoty będzie po naszej stronie z racji tego że odcinek tej drogi                             
w przeważającej długości jest po naszej stronie ok. 75% z naszej połówki.  

• Radny Twardowski informował, że nie do końca opowiada się za jednym z wielu 
punktów zamieszczonych w uchwale budżetowej. Chodzi o dodatkowe koszty które 
zostały poniesione przez gminę na imprezy kulturalne. Radny wyraził zdanie,                        
że w jego odczuciu stawia się Radę przed faktem dokonanym, nie lubi takich sytuacji, 
że staje pod ścianą i nie ma wyjścia. Radny informował, Sam opowiadał się za 
zwiększeniem nakładów na kulturę, za funduszem sołeckim bo on pomaga integrować 
społeczność lokalną i mimo tego, że dołożono tych pieniędzy to jeszcze ich zabrakło i 
to dosyć dużo. Radny wyraził zdanie, że robi się to niebezpieczne. 

Wójt informował Radnego, że niewątpliwie, bardzo trudno jest zaplanować 
wydatki związane z imprezami co do grosza. Pan Dyrektor bardzo precyzyjnie 
wypisał we wniosku na zwiększenie na co jakie sumy zabrakły. Wójt wyraził zdanie, 
że jest przeciwnikiem wyrzucania ciężkich pieniędzy na kulturę tak jak to się często 
zdarza w innych gminach. Faktem jest, że to nie są wyrzucone pieniądze, bo 
społeczność chodzi na takie imprezy ma okazję integrować się, ale należy do tego 
podchodzić bardzo skrupulatnie. Środki na imprezy były także zabezpieczone w 
funduszu sołeckim, z konkursach na pożytek i wolontariat.  

Radny dodał, że też absolutnie nie jest przeciwnikiem imprez, ale na 
przyszłość należy to bardziej precyzyjnie rozplanować.  
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• Radna Zofia Kędziora pytała o kwestię kwot na remonty dróg dojazdowych do pól. 
Radna pytała czy droga dojazdowa w Boguszynie na ulicy Wiejskiej będzie 
utwardzona do ulicy Leśnej tak jak było to planowane.  
Wójt informował Radną, że nie przypomina sobie aby kiedykolwiek była mowa,                     
że będzie utwardzana droga od ulicy Wiejskiej aż do Leśnej. Mowa była,                            
że utwardzana będzie droga od ulicy Wiejskiej do  skrzyżowania, do zakrętu.                        
A w Kruczynku będzie robiona droga od początku również do skrzyżowania, będzie 
tam ruch tylko dla samochodów osobowych, będzie wykluczony ruch aut 
ciężarowych.   

• Radny Marek Mroziński pytał Radnego Marka Banaszaka, czy firma „Wesołek” była 
sponsorem na Dożynkach wiejskich w Kruczynie. Radny nie uzyskawszy odpowiedzi 
informował, że pyta dlatego, że scena jest a na każdej imprezie tylna ściana jest  
oznaczona logiem i nazwą firmy „Wesołek”. Na każdej imprezie są kombinacje aby tą 
ścianę zasłonić bo firma ta nie jest sponsorem a jest reklamowana. Radny proponował 
Dyrektorowi GOK panu Maciejowi Kuderczakowi, aby zabezpieczył środki w 
przyszłorocznym budżecie na zakup ściany z logo Gminy Nowe Miasto n. Wartą do 
sceny.  

• Radny Wincenty Pawelczyk, informował, że ściana z logiem firmy „Wesołek” była 
tylko dla Chociczy. Radny ją tylko wypożycza i dlatego pojawia się ona na każdej 
imprezie.  

• Radna Alicja Kryszak, informowała, że nie da się zaplanować imprezy tak aby była 
ona od złotówki do złotówki. Każdy wie, że i  ze wszystkim tak jest, że nie da się 
zaplanować. Każda osoba która organizuje imprezę i na coś zabraknie zawsze idzie do 
pana Dyrektora GOK, pan Dyrektor nie chcąc odmawiać nie wie co zrobić, więc pisze 
wniosek o zwiększenia. Ale to nie pana Dyrektora wina, że tych pieniędzy zabrakło. 
Radna dodała, że namiot się zniszczył są dziury, scena jest już też w coraz gorszym 
stanie, ściana wypożyczana Radna sugerowała, aby jednak zastanowić się na zakupem 
tych elementów.  

• Radny Zenon Wojciechowski, informował, że skracając ten odcinek drogi                             
do utwardzenia od Wiejskiej do skrzyżowania, Wójt miał w zamyśle na przyszły rok 
drogę od Chromca poprzez Kruczyn, Boguszyn do Utraty. Radny uzasadniał,                     
że mieszkańcy miejscowości Chromiec będą mieć bliżej, szczególnie z Kruczyna                       
i Kolniczek jadąc do Kościoła.  

• Pan Maciej Kuderczak Dyrektor GOK,  informował, że pieniądze o jakie wnioskował 
nie są dla niego. Są to środki dla społeczeństwa dla naszej gminy, ponieważ to 
mieszkańcy korzystają z tych imprez. Sołtysi bez pomocy GOK-u nie są w stanie sami 
ich zorganizować. Pan Kuderczak informował, że zbliża się termin kiedy będzie 
robiony budżet, w związku z tym jest propozycja aby w przyszłym roku w związku z 
tym że będzie siedem imprez na kolejna komisję będzie przedstawiony spis kosztów 
organizacji takiej jednej imprezy. Jest to „Dzień Dziecka”, „Gardłoryki”, „Wianki”, 
„Powitanie Wakacji”, „Dożynki” (powiatowe), „Zakończenie Lata”, „Dni Ziemi 
Nowomiejskiej”. Jest to schemat corocznie powtarzanych imprez, nic nie dochodzi 
nowego, koszty i wielkość imprezy się zwiększa. Każdemu się impreza podoba, 
mieszkańcy na nią przychodzą, więc koszty się zwiększają. Pan Kuderczak 
zawiadomił, że też nie chce przychodzić co sesje i prosić o jakieś pieniądze, bo koszty 
narastają. Pan Dyrektor proponował, aby zdecydować czy te imprezy odpuszczamy 
sobie, czy zabezpieczamy pieniądze na nie już z góry, ale będą one kosztować. Pan 
Kuderczak dodał, że w powiecie Dożynki kosztowały 100 tys. zł, nasza gmina ma 
siedem imprez w roku i to o znacznie mniejszych kosztach.  



7 
 

• Radny Juliusz Twardowski informował, że nie jest przeciwnikiem imprez, nie ma tez 
pretensji dla Dyrektora Ośrodka Kultury, Radny wyraził zdanie, że należy się trzymać 
bardziej założeń finansowych, a jeżeli na coś wzrosła kwota o zbyt wiele to należy z 
czegoś zrezygnować. Nie każda impreza musi być z wielką pompą.  

• Radna Julia Rzepka, informowała, że celowo pozostawiła wyrażenie swojej opinii, 
aby wysłuchać jakie zdanie mają inni Radni w tej kwestii. Na początki Radna zwróciła 
się do Radnego Wincentego Pawelczyka, wyrażając zdanie, że trzeba rozmawiać, na 
komisji była dyskusja, ale trzeba rozmawiać a nie zamiatać kłopoty pod dywan. Są to 
pieniądze publiczne. Ponadto Radna dodała, że jest coś takiego jak dyscyplina 
finansów publicznych, zdaniem Radnej wsteczne finansowanie nie jest w porządku. 
Nie jest to w porządku wobec wszystkich, wobec mieszkańców gminy, pieniądze 
publiczne zupełnie inaczej się wydaje niż prywatne. W kwestii budżetu, Radna 
informowała, że zabrano z GOK-u pieniędzy które poszły dla Organizacji 
Pozarządowych, w ramach konkursów, Radna informował, że odbiega od tego czy 
konkurs się sprawdził czy nie, kto startował o granty a kto nie, gdyż wcale nie jest tak 
łatwo napisać dobry wniosek, trzeba mieć wkład, choć to nie do końca dobra formuła, 
a Rada jest tu po to aby coś dopracować. Radna dodała, że w zeszłym roku Radni byli 
oburzeni, na komisji wyjazdowej w Chwalęcinie, że pani Sołtys Agnieszka Król 
wyciągnęła pieniądze na Dzień Dziecka na ostatnią chwilę. A w tym roku sytuacje 
powtarza się. Na propozycję Radnej Kędziory na Dożynki w Boguszynie, były głosy, 
żeby sama sobie je Radna zrobiła, a inni mogą dostać. Radna wyraziła zdanie, że w 
ogóle nie rozumie tej sytuacji. Jeżeli chodzi o Dni Ziemi Nowomiejskiej, to Radna 
przeprowadziła rozmowę z Panem Kuderczakiem i nie ma do Niego żadnych 
pretensji- aby się nie zrozumieć źle- wg. Radnej najłatwiej iść wyżebrać do gminy, raz 
Stowarzyszenie Miłośników dostało pieniądze od gminy, ale głównie pozyskiwane są 
dotacje Unijne, to jest mnóstwo pracy, aby skonstruować wniosek, rozliczyć go, ale 
najłatwiej iść do gminy. Stowarzyszenie samo sobie radzi, ale przykre jest to, że 
członkowie Stowarzyszenia pytają dlaczego są gorsi. Radna informowała, że jest 
bardzo ciekawa jak finansowane będą Dożynki w Chromcu. Radna dodała, że nie chce 
być złym prorokiem, ale czy ktoś nie przyjdzie i nie poprosi o dofinansowanie na ta 
imprezę. 

• Pani Magdalena Rodziak, informowała Radną, że cały koszt Dożynek w Chromcu 
pokryty jest ze środków funduszu sołeckiego.  

• Radna Rzepka, informowała, że tylko pytała, bo taka sama sytuacja była w Kruczynie, 
miała być sołecka impreza. Radna dodała, że nie ma pretensji do Pana Dyrektora ani 
organizatorów, ale jak się planuje imprezę i budżet na nią to każdy musi mieć jakiś 
plan, nie może być tak że przychodzi się po imprezie. Dziwna jest też sytuacja, że 
dzisiaj uchwalamy a impreza jest w niedzielę, to trochę nie w porządku. 
Stowarzyszenie takich rzeczy nie robi. Radna dodała, że przeprowadziła dość długą 
rozmowę z panem Kuderczakiem i jest propozycją aby spotkać się na komisji jak 
będzie wola Rady to zaprosić organizację które w sferze kultury działają i 
wypracować kalendarz imprez. Na zakończenie Radna dodała, że rozwiązuje tak 
problem ścianki pana Wesołka, że po prostu napis odwracany jest do tyłu, aczkolwiek 
widać, że jest potrzeba aby ten sprzęt zmieniać nie od razu ale sukcesywnie powoli, 
być może warto byłoby pomyśleć o pozyskaniu środków na ten cel. Radna 
podziękowała za udzielenie tak długiego czasu na wypowiedź,  dodając że w jej 
intencji jest nakłonienie Radnych do wspólnego działania, aby nikt nie czuł się 
pokrzywdzony.  

• Pani Elżbieta Mnich Skarbnik Gminy, informowała, że zabrała głos tylko w woli 
wyjaśnienia. Pani Skarbnik informowała, że nie może się zgodzić z Radną Julią 
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Rzepką, że obcięto budżet pana Kuderczaka i przerzucono na organizacje. Było to 
zrobione dlatego, że jak pamięta Radna Rzepka sesję, gdzie były zapraszane instytucje 
pożytku publicznego i to właśnie Radna się wypowiadała, żeby dać na pożytek 
publiczny większą ilość środków, żeby wszyscy mogli skorzystać i, że ma to 
uzasadnienie, a nie żeby puszczać pieniądze bokiem. Wtedy gmina zrobiła w ten 
sposób że odcięła dla GOKu  a dała na pożytek i to według sugestii Radnej. W tej 
chwili Radna mówi, żeby robić to inaczej, bo trudno napisać wniosek w ramach 
pożytku. Pani Skarbnik proponowała, aby ustalić w końcu jakiś kierunek. Niech się 
Rada zbierze we wrześniu, ustali kierunek ile dla GOKu. Następnie pani Mnich 
wyjaśniała, że pan Pawelczyk przychodzi przed wrześniem bo tak jest we wniosku 
napisane. Ponadto w budżecie GOKu były zaplanowane pieniądze na imprezy, ale nie 
ma numeratywnie wymienione na tą imprezę tyle a na tą tyle. Należy to wyczytać z 
budżetu tam jest wszystko napisane. Ponadto pani Mnich dodała, że z tego budżetu 
Miłośnicy też dostają pieniądze, ale nie jest się w stanie określić ile, ponieważ pan 
Kuderczak ma swoją odrębną pulę w budżecie statutową. Pani Mnich dodała, że 
najuczciwiej będzie jakby Rada się zebrała na komisji i ustaliła które imprezy wpisać 
w terminarz i za jaką kwotę.  

• Pan Przewodniczący informował, że to co Radna Rzepka powiedziała, to jest jej głos, 
nie całej Rady. Rada podejmuje decyzje poprzez głosowanie, tak też było                             
w przypadku przesunięcia środków na pożytek, a w dniu dzisiejszym Radna Rzepka 
wyraża swoje zdanie.  

• Radna Rzepka informowała, że nie rozumie dokąd zmierza ta dyskusja, bo 
oczywiście, że Radna mówi w swoim imieniu a intencją Radnej było właśnie to aby 
Radni wypracowali taki system który zadowala. Radna dodała, że jeżeli chodzi                               
o finansowanie Miłośników, to należy powiedzieć, że pan Kuderczak zawsze pomaga, 
i w kwestii sprzętu, technicznie, ale finansowo Stowarzyszenie nie dostaje ani grosza.  

• Przewodniczący nie zgodził się z tym aby debatować na komisji czy sesji jak impreza 
ma być a jaka ma zostać usunięta. Bo nie dojdzie się do porozumienia żadnego, bo 
mieszkańcy Klęki będą chcieli żeby coś w Klęce się obyło, a mieszkańcy Chociczy 
żeby w Chociczy itd. Po to jest Dyrektor Kultury, który bierze pieniądze żeby 
pracował i też pracuje. Jest po to Dyrektor aby wychodził z propozycją do Rady, z 
propozycją do środowiska, które jest zainteresowane działalnością, które robi imprezy 
od wielu lat i chce je robić i z tymi ludźmi Dyrektor musi siąść i się dogadać, 
pracować. A efekty pracy i wspólne stanowisko przedstawić Radnym. Rada nie jest 
powołana po to aby zajmować się tylko imprezami. Radny dodał, że każdy próbuje 
coś ugrać, tylko się słyszy „my robimy”, „stowarzyszenie robi”, czy „Chocicza robi”- 
a nie o to chodzi. Przewodniczący dodał, że jest też zdziwiony informacją, że odłam 
Stowarzyszenia Miłośników zajmuje się imprezami.  Chyba, że wolą większości 
Radnych jest to żeby usiąść i pracować nad kalendarzem imprez kulturowych. Rada 
ograniczyła się tylko do imprez,  nie rozmawia się o drogach  czy chodnikach.  

• Radna Rzepka informowała, że odbiera słowa Przewodniczącego jako złośliwość. 
Radna dodała, że  prosi o nie zarzucanie odłamu, bo sam Przewodniczący na Komisji 
powiedział, że w końcu ktoś na komisji powiedział prawdę o Stowarzyszeniu. 
Ponadto, dodała, że i takim figurantem może być pan Przewodniczący, a właśnie ten 
odłam młodych pracuje.          

• Pani Agnieszka Król, Sołtys wsi Nowe Miasto nad Wartą, informowała, że w 2011 
roku, jak planowany był budżet w ramach funduszy sołeckich pani Sołtys miała 
powiedziane, że nie wolno planować pieniędzy na skonsumowanie. Czyli pani Sołtys 
odebrała to w ten sposób, że na imprezy. W funduszach sołeckich nowych Sołtysów, 
nie było planowane pieniędzy na imprezy, a wszyscy Ci Sołtysi z tym większym 
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doświadczeniem pieniądze te mieli. W związku z czym pani Sołtys wraz z Radą 
Sołecką podjęła decyzję, że jeśli będą pieniądze za roznoszenie nakazów podatkowych 
to wychodziło niecałe 1 500,00 zł w Sołectwie Nowe Miasto, to te pieniądze zostaną 
przeznaczone na Dzień Dziecka. Sołectwo pozamawiało wszystkich animatorów,                    
a Radni pozbawili Sołtysów pieniędzy zmieniając decyzję o naliczaniu pieniążków za 
roznoszenie nakazów podatkowych. W ostatniej chwili pani Sołtys została przyparta 
do muru, a teraz pojawiają się niezasadne oskarżenia że pani Król poszła do gminy i 
poprosiła o pieniądze. Była to kwota 1000,00 zł. Po tej sytuacji pani Król już 
wiedziała, że można te pieniądze zaplanować i w tym roku środki te były planowane. 
Imprezy te są mniejsze, o mniejszym zasięgu, z mniejszą pompą, ale od nikogo nie są 
wyciągane pieniądze. Pani Sołtys dodała, że skoro pani Radna Rzepka posługuje się 
nazwiskiem pani Sołtys to Radni powinni uderzyć się też w pierś bo to była też 
Radnych wina.  

• Radny Wincenty Pawelczyk, informował, Radną Rzepkę, że odnośnie ściany to Radny 
bierze to na siebie, to jest ściana sołectwa Chocicza, z logiem i napisem głównego 
sponsora imprez odbywających się w Chociczy. Ponadto Radny dodał, że od 14 lat 
organizuje imprezy w Chociczy i pozyskuje środki z różnych źródeł i to bardzo dużo 
środków finansowych.  

• Radna Zofia Kędziora dodała, że taka robocza dyskusja to powinna odbywać się na 
komisji a nie sesji. Radna zawsze swoje zdanie wypowiada na komisji nie wracając do 
tematu na sesji.                                 

• Przewodniczący złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w tym temacie.                 
Za wnioskiem formalnym Przewodniczącego Rady o zamknięcie dyskusji 
opowiedziało się 14 Radnych.  
W związku z powyższym, Przewodniczący przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 2 głosy „przeciw”, 1 głos 
„wstrzymujący”.  
► Uchwała Nr XXXIII/207/2013 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 29 sierpnia 
2013 r., wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad 14) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie na lata 2013-2016. 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 1 głos „przeciw”, 2 głosy 
„wstrzymujący”.  
► Uchwała Nr XXXIII/208/2013 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 29 sierpnia 
2013 r., wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad 15) Interpelacje Radnych. 

W związku z brakiem interpelacji Przewodniczący zaproponował przejście do punktu 
kolejnego. 

 
Ad 16) Wolne głosy i wnioski. 

• Przewodniczący Rady, pan Janusz Janicki informował, że w jednej uchwale zawartych 
jest kilka propozycji, pan Przewodniczący przypomniał że istnieje możliwość złożenia 
wniosku formalnego o wycofanie punktu z uchwały poprzez wprowadzenie poprawki. 
A pani Skarbnik z żaden inny sposób nie może skonstruować uchwały, w związku z 
czym nie trzeba być przeciwnym całej uchwały.  

• Radny Zenon Wojciechowski informował, że nie rozumie komu przeszkadza napis na 
ściance sceny „Materiały Budowlane Wesołek” w końcu jest to jeden z największych 
przedsiębiorców naszej gminy, który zatrudnia wielu pracowników, płaci najwyższe 
podatki.  
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• Radny Marek Mroziński informował Radnego Wojciechowskiego, że jeżeli realizuje 
się zadanie z  projektu unijnego to nie można reklamować prywatnych 
przedsiębiorców, którzy w żaden sposób nie finansują imprezy. 

• Radny Artur Borkowski, wyraził zdanie odnośnie imprez. Radny zawiadomił, że być 
może nie byłoby dyskusji odnośnie imprez w tym momencie i na tym etapie, i w 
niektórych przypadkach tuż przed imprezą gdyby faktycznie był sporządzony dobrze 
grafik tych imprez. Jest to jedno z podstawowych zadań pana Dyrektora GOK i jest to 
wykonywana od wielu lat, robi to z dużym doświadczeniem. Natomiast skoro Rada 
widzi, ze to w jakiś sposób nie działa i nie funkcjonuje no być może faktycznie należy 
się postarać spotkać w mniejszym bądź większym gronie i ustalić to raz a konkretnie. 
Przecież to pan Kuderczak jest Dyrektorem Domu Kultury, odpowiada za imprezy jest 
ich organizatorem w większości bądź głównym, reprezentuje te imprezy ze strony 
gminy i wiele rzeczy wykonuje sam. Radny dodał na zakończenie, że jeżeli pan 
Dyrektor będzie skory do spotkania z Radnymi i będzie wola Radnych to należy się 
spotkać i to nie koniecznie na komisji, można się spotkać w innym terminie, 
dogodnym dla wszystkich i pomóc w organizacji tych imprez. Aby nie pojawiały się 
jakieś prywatne czy półprywatne niesmaki. Radny wyraził zadanie, że wypracowanie 
kalendarza to podstawa, a kwestia wypracowania czy wystarczy pieniędzy czy nie jest 
właśnie na takich spotkaniach.   

• Pan Dyrektor GOK informował, że taki kalendarz istnieje, ale jest też inna propozycja. 
W zasadzie na takim spotkaniu każdy podyskutuje, być może jeszcze każdy swoje 
życzenia wymyśli. Pan Kuderczak prosił Rade aby zdać się na to co robi, zostanie 
przygotowany terminarz budżetowy w takim terminie jakim powinno być to zrobione. 
W chwili obecnej jest 7 wypracowanych imprez, które są wpisane w kalendarz i ich 
należy się trzymać. Są to imprezy coraz więcej się rozwijające więc należy uznać,                     
że są one potrzebne i one wystarczą, bo są to duże imprezy plenerowe. Pan Dyrektor 
skontaktuje się z organizatorami tych imprez, zostanie wypracowany schemat i 
zostanie przedstawiony w budżecie. A wtedy Rada zdecyduje czy GOK dostanie 
środki na te imprezy czy nie. Jeżeli nie to po prostu taka impreza zostanie usunięta z 
kalendarza. 

• Przewodniczący  informował, że jest to bardzo logiczne  rozwiązanie, na jednej z 
komisji Radni dostaną informację, kiedy pan Dyrektor jest gotowy z przedstawieniem 
tych ofert. Dodatkowo wszyscy Prezesi Stowarzyszeń zostaną poinformowani, taka 
informacja o komisji znajdzie się również w internecie, na stronie gminy i jeżeli jakaś 
osoba będzie chciała przyjść i podyskutować o ofercie kulturalnej to przyjdzie. Jeżeli 
nie przyjdzie to uzna się, że nie jest zainteresowana.  

• Radny Borkowski, dodał, że jego wypowiedź nie miała na celu propozycji aby 
tworzyć nowe imprezy, chodziło o wprowadzenie pewnego ładu, aby realnie stworzyć 
budżet, aby znaleźć rozwiązanie finansowe, bo wiadomo, że z roku na rok są inne 
realia finansowe.  

• Radny Marek Mroziński, wyraził zdanie, że i organizatorzy imprez i pan Dyrektor 
doskonale wiedzą, że nie można co do złotówki zaplanować wydatków związanych z 
organizacją festynów, gdyż co roku ceny się zmieniają. 

• Pan Pawelczyk podał przykład, że Magda Durecka śpiewała w Chociczy dwa razy za 
1000,00 zł, w tym roku rozmowa z tą samą osoba zaczynała się od 4 tys. zł. Zbigniew 
Wodecki zaśpiewał za 12 tys. zł, w tym roku chciał 28 000,00 zł. Więc należy się 
zastanowić o czym jest w ogóle rozmowa.  

• Radna Rzepka zawiadomiła, że Stowarzyszenie Miłośników planuje imprezę na rok 
przed i taki jaki jest plan takie jest wykonanie. Radna dodała, że nie należy wieszać 
psów na Panu Dyrektorze, i bardzo dobrym jest, że wszyscy chcą o tym rozmawiać.  
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Ponadto pani Julia Rzepka, zwróciła się do pana Wójta z informoacją. Do Radnej 
przyszła pani, która prosiła, aby nie mówić o niej anonimowo. Była u Radnej wczoraj 
pani Walentyna Górzna, mieszkanka naszej gminy, która jest w trakcie rozwodu z 
orzekaniem o winie, w domu jest przemoc, ze strony męża w stosunku do tej pani. Ten 
pan nie może się zbliżać do na dwa metry, ta pani uświadomiła Radnej, że to ona jest 
tą rodziną której gmina płaci za wynajem mieszkania w Wolicy Nowej, płaci się 
1 500,00 zł za dzierżawę. Pani Górzna była w bardzo złym stanie, była z dzieckiem 
posiada pięcioro dzieci, dwa razy została zaatakowana przez swojego męża ostrym 
narzędziem. Sytuacja tej pani jest bardzo zła. Pani Górzna zawiadomiła, że 
rozmawiała z Wójtem, pani Magdalena Janicka zapewniła pomoc psychologa dla niej 
i dla dzieci, ale prosiła także o pomoc dla niej i dla dzieci, bo boi się o własne życie. 
W tym domu jest przemoc, alkoholizm, w świetle tego Radna nie może patrzeć na 
mieszkanie na ul. Poznańskiej podnajmowane przez kogoś innego, a tutaj jest 
tragiczna historia i nie można tej pani pomóc. Mieszkanka wyraziła zdanie, że być 
może tylko nagłośnienie tej sprawy spowoduje, że otrzyma pomoc. Radna prosiła 
Wójta o pomoc w tej sprawie. 

• Pan Wójt, zawiadomił Radną, że zna tą panią, była u niego, i też szuka ratunku dla tej 
rodziny. Ta osoba zajmuje mieszkanie spółdzielni mieszkaniowej, od lat nie płaci 
zobowiązań, nie płaci żadnych rachunków. Gmina za tą rodzinę wykłada bardzo duże 
pieniądze, próbowano z nią podjąć jakąś ugodę, ale nic z tego nie wyszło. Ta pani 
posiada pięcioro dzieci, a gmina w chwili obecnej mogłaby takiej osobie 
zaproponować lokal pokój z kuchnią, to nie jest lokum dla tak licznej rodziny. Tak się 
składa, że jeszcze nie tak dawno ta pani przychodziła i była propozycja mieszkania dla 
niej w Aleksandrowie, z której to nie skorzystała, gdyż w trosce o swojego męża 
zrezygnowała z tego mieszkania bo miałby za daleko do pracy. Te sprawy są szalenie 
skomplikowane, w tej chwili ta pani przyszła do Wójta w stanie psychicznym bardzo 
złym. Wójt w tej kwestii będzie rozmawiał, z panią kierownik OPS, aby znaleźć 
schronienie dla tej kobiety, ale bez wątpienia tych spraw jest coraz więcej, na 
szczęście jest też pomoc ze strony spółdzielni mieszkaniowej, gdyż gmina w lokalach 
mieszkalnych jest ograniczona. A tryb administracyjny jest bardzo długi.  

• Radna Rzepka dodała, że nie ma absolutnie do Wójta pretensji, wypowiedziała się 
tylko na prośbę tej mieszkanki, a po to jest Radną aby też wyrażać głos otrzymany od 
mieszkańców. Na zakończenie Radna dodała, że jeszcze raz prosi aby gmina w 
sprawie tej osoby interweniowała. Radna dziękowała także panu Wójtowi oraz pani 
Sekretarz za wysprzątanie Zielonego Rynku, za pomoc.  

• Wójt informował Radną, że warto podziękować pracownikom, którzy tą pracę 
wykonali, gdyż jest to dla nich budujące i mobilizujące.  

• Radna Zofia Kędziora, pytała jak w gminie wygląda sprawa odpłatności za śmieci.  
• Wójt informował Radną, że do sprawy odpłatności za śmieci gmina wzięła się z dużą 

skrupulatnością. Zaledwie kilka dni po upływie terminu płatności wysyłane są 
upomnienia, różnie jest to odbieranie od mieszkańców, ze względu na koszty przesyłki 
jakie są nakładane na mieszkańców. Mieszkańcy też nie mogą zrozumieć, że nią ma za 
śmieci żadnej faktury, rachunku, i jest to zapisane w deklaracjach które podpisywali 
mieszkańcy. Ok. 20 % mieszkańców nie zapłaciło za śmieci, zapewne będzie lepiej, 
wynika to z różnych przyczyn.  

• Radny Twardowski informował, że przy drodze powiatowej do Wolicy Koziej, koło 
pana Narojczyka,  zapadł się chodnik.  

• Wójt zawiadomił, że zapewne to przyczyna naprawy awarii, która miała tam miejsce, 
jest tam mocne nawodnienie, chodnik był zdejmowany. 
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• Pani Mirosława Tomczak, Sołtys wsi Dębno, prosiła o oznakowanie miejscowości 
Lutynia, stanowiącej sołectwo Dębno, gdyż jest tam budynek mieszkalny, mieszka 
tam jedna rodzina.  
Wójt zawiadomił, że jest to droga gminna, będzie miał zgłoszenie na uwadze.  
Radny Artur Borkowski pytał, czy gmina posiada jakąś wiedzę na najbliższą 
przyszłość na temat mostu w Nowym Mieście.  

Wójt informował Radnego, że most zamykany zupełnie nie będzie, będą 
stopniowo wykonywane remonty, ale jedna nitka puszczana będzie przynajmniej rok. 

Radna Kędziora informowała, że odnośnie mostu nowomiejskiego była 
wypowiedź w teleskopie, było powiedziane że do końca sierpnia następnego roku 
2014, będzie czynna tylko jedna nitka. Natomiast należy też się liczyć z tym, że będą 
możliwości wyłączenia całkowitego ruchu, gdyż będą wymieniane kratki. Natomiast 
nie ma żadnej opcji o nowym moście.  

• Radny Pawelczyk informował, że na drodze nr 11 ustawiono dwie wagi, a kierowcy 
skręcają w Mieszkowie na Szypłów na powiatówkę, i w Klęce, omijają wagi i drogi 
gminne oraz powiatowe rozjeżdżają.  

• Pani Magdalena Rodziak, Sołtys Chromca, w ramach uściślenia informowała, że 
wszystko co robi jest realizowane ze środków funduszu sołeckiego, z gminy nie są 
zabierane żadne pieniądze.  

• Pan Maciej Kuderczak informował, że Nowe Miasto nad Wartą powstało 730 lat 
temu, w związku z czym obchodzi swoją rocznicę, na tę okazję GOK oraz Biblioteka 
organizuje cykl spotkań poświęcony historii Nowego Miasta. Planowane jest to od 7 
października do 12 października. Codziennie będzie jakaś prelekcja, będą wystawy, 
będą konkursy, zakończy się to kameralnym koncertem poważnym z akcentami 
rozrywki. Wszystkie informacje zostaną zamieszczone na stronie internetowej, nie 
będzie to wielka impreza, będzie to impreza uświetniająca historię Nowego Miasta, bo 
bardziej chodzi tu o lokalne tradycje a nie rozmach.  

 
Ad 18) Zamknięcie sesji. 

O godzinie 1830 Przewodniczący zamknął XXXIII Sesję. 
 
 
 
Protokołowała                  Zatwierdził 
Podinspektor ds. rady gminy     Przewodniczący rady gminy 
Julita Ciarcińska-Wachowiak           /-/ Janusz Janicki 
 


